
Jegyzőkönyv

Készült: A  Polgármesteri  Hivatal  Tanácskozótermében  Balmazújváros  Város  Önkormányzat 
Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottságának 2012. január 26-i nyílt üléséről.

Jelen vannak: Bizottság részéről: mellékelt jelenléti ív szerint.
Polgármesteri Hivatal részéről: Dr. Veres Margit jegyző,

Leiter Katalin, Emődi Sándor osztályvezetők.
VESZ részéről: Dr. Kiss Tamás.
Városgazdálkodási Nonprofit
Közhasznú Kft. részéről: Kalmár Zoltán, Pénzes Ilona, Loós Brigitta.
Veres Péter Gimnázium,
Szakközépiskola és Szakképző 
részéről: Végh Attila.
BAKCSÓ részéről: Varga László
     

 
Varga László bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a Bizottság  

7 fővel határozatképes.

Csonka Kis Pál bizottsági tag: Nekem egy módosító javaslatom lenne, hogy a 7. számú napirendi 
pontot vegyük előre.

Varga  László  bizottsági  elnök:  Nekem is  lenne  módosító  javaslatom,  mivel  jelen  vannak  az 
igazgató urak javaslom, hogy az ő rájuk vonatkozó napirendeket tárgyaljuk meg elsőként. Kérdés, 
észrevétel van-e? Amennyiben nincs, ki ért egyet a módosított napirendi pontok tárgyalásával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 7  
igen szavazattal elfogadta a módosított napirendi pontok tárgyalását.

1. napirend:  Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Városgazdálkodási  Nonprofit  Közhasznú 
Kft. részére készfizető kezesség hozzájárulása tárgyában.

Varga László bizottsági elnök: Az előterjesztésben egy készfizető kezességről van szó a KITE Zrt. 
felé, aki csak úgy finanszírozza a termeléshez szükséges műtrágyát, stb., ahogy eddig is, hogy az 
önkormányzat készfizető kezességet vállal. Ez egy biztosíték a KITE Zrt. számára. 

Dr. Orcsik István bizottsági tag:  A b. alternatívában szereplő törvény, amely alapján nem vállal 
készfizető kezességet az önkormányzat, akkor az milyen alapon van?

Leiter Katalin osztályvezető:  Az önkormányzat, mint tulajdonos dönthet, hogy igen vagy nem, 
törvényi akadálya nincs a döntésnek.
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Demeter Pál bizottsági tag: Milyen a hozzáállás, tehát az eddigi tapasztalat tükrözte azt, hogy nem 
mindig került ez kifizetésre, tehát a városra hárult ezeknek a számláknak a kifizetése. Milyen most a 
Városgazdálkodási Kft.-nek a hozzáállása?

Kalmár Zoltán:  Mi ebben a dologba még most cseppentünk bele, én nem sokat tudok mondani. 
Eddig ez minden évben megvolt, mindig volt egy készfizető kezes.

Demeter Pál bizottságit tag: Csak az eddigi évek tapasztalata az volt, hogy nem igazán került ez 
kifizetésre a Halomalja részéről és mindig a városra hárult.

Kalmár Zoltán: Ez a készfizető kezesség szükséges a szerződés megkötéséhez.

Varga László bizottsági elnök:  Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslat a. alternatíváját. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 7 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

1/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

A Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. részére készfizető kezesség 
hozzájárulása tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága  a  Balmazújvárosi  Városgazdálkodási  Nonprofit  Közhasznú  Kft.  részére  készfizető 
kezesség hozzájárulása tárgyában szóló előterjesztés határozati javaslat a. alternatíváját elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek.

2. napirend: Előterjesztés a strandfürdő hévíz ellátását biztosító Soós Imre utcai hévízkút 
műszaki állapota és felújítási igénye tárgyában.

Kalmár Zoltán: Az a probléma, hogy ez a kút már nagyon régi, sok probléma van vele, általában 
évente 1-2-szer előfordult, hogy megállt a víz. Most olyan mértékű leállása volt a kútnak, hogy azt 
gondoltuk, hogy már nem is fog beindulni, de egy gyors kompresszorozás után beindult. Előbb-
utóbb ennek a kútnak meg fog változni a tulajdonsága, eddig magától jött ki a víz, ez átment egy 
olyan dologba, hogy kompresszorozni kell. A fürdőt úgy fogjuk üzemeltetni, hogy a régi fürdő a 
régi kútról fog menni, az új fürdőrész pedig az új kútról. Tehát erre mindenképpen szükség van a 
továbbiakban is, tehát ezt a kutat fel kell újítani. 

Szegedi Lajos bizottsági tag:  A kért összeg csak a kút felújítására lenne? Az elmúlt időszakban 
felmerült az a probléma, hogy a kút és a kivételi hely közötti szakasznál valahol eltűnik a víz, mi a  
helyzet azzal?

Kalmár Zoltán:  Ez jelenleg is fennáll. Amikor elkezdődik a fűtési szezon abban a pillanatban a 
kútnál  ki  jön  az  a  vízmennyiség,  aminek ki  kell  jönni,  viszont  a  fürdőig  nem jut  el.  Ezt  már 
hőkamerától kezdődően mindennel megvizsgáltuk, de talajfeltárás nélkül nem tudjuk megállapítani, 
hogy mi ennek az oka. Ha ezt le akarjuk tisztázni, akkor az egész nyomvonalon fel kell tárni a  
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kúttól a fürdőig tartó vezetéket. 

Szegedi Lajos bizottsági tag: Ebbe a felújítási feladatkörbe miért nem lehet betervezni?

Kalmár Zoltán:  Itt most van egy olyan szempont is, hogy kell-e közbeszereztetni, most csak a 
problémával foglalkoznánk. Erre a munkára fel kellene kérni 1-2 céget, hogy adjanak árajánlatot és 
meg  kellene  versenyeztetni.  Tehát  egy  előzetes  vizsgálatra  szükség  lenne,  ahhoz  hogy  biztos 
összeget tudjon bárki is mondani. 

Varga László bizottsági elnök: Egy elvi döntést tud hozni a bizottság. Az a. alternatívát kitételek 
nélkül  tudjuk  feltenni  szavazásra,  azzal  a  kiegészítéssel,  hogy meg  kell  vizsgálni  és  meg  kell 
versenyeztetni. Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor  szavazásra  bocsátom  a 
határozati javaslat a. alternatíváját. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 7 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

2/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

A strandfürdő hévíz ellátását biztosító Soós Imre utcai hévízkút műszaki állapota és felújítási 
igénye tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága  a  strandfürdő hévíz ellátását  biztosító  Soós Imre utcai  hévízkút  műszaki  állapota és 
felújítási  igénye  tárgyában szóló  előterjesztés határozati  javaslat  a.  alternatíváját,  az  előbb 
elhangzott kiegészítéssel elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Kalmár Zoltán, Loós Brigitta az ülésről távozott!

3. napirend:  Beszámoló  a  Balmazújvárosi  Városi  Egészségügyi  Szolgálta  2011.  évi  II. 
féléves munkájáról, valamint szakmai tervének éves értékelése.

Dr. Kiss Tamás: A 2011. év II. félév nagyon sok változást hozott az egészségügyi szolgálatnak az 
életében. Átadásra került az egészségügyi szolgálat fejlesztési projektnek az első része, az alapellátó 
intézet, ahol nem csak a házi orvosok, hanem a gyermekorvosok, a fogorvosok egy helyre kerültek. 
Ezzel  együtt  megvalósult  a  területrendezés,  parkolók  kerültek  kialakításra.  A  költözéssel 
párhuzamosan  pedig  elkezdődött  a  meglévő  járóbeteg  intézetnek  a  felújítása,  ahol  egy  olyan 
intézményt  kell  felújítani,  egy  komplett  fűtéskorszerűsítéssel  együtt,  ahol  mindeközben 
folyamatosan működik a rendelés. Eddig úgy tűnik meg tudtuk oldani. Most már talán látszik a 
projektnek a végét, látjuk a rendelőintézet felújításának a végét. Az új szakrendeléseknek is kezd 
körvonalazódni a személyi állománya. 

Dr.  Orcsik  István  bizottsági  tag:  A  szakorvosi  rendelők  üzemeltetése  változik-e,  érint-e 
bennünket? A kistérségi feladatvállalással kapcsolatos egyeztetések milyen stádiumban vannak?
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Dr. Kiss Tamás:  Két kérdés hangzott el, az egyik kérdés a rendelőintézetnek az államosításával 
kapcsolatos  volt.  Ezzel  kapcsolatban  volt  a  tavalyi  év  végén  egy  Képviselő-testületi  döntés, 
miszerint Balmazújváros Önkormányzata átadta a Városi Egészségügyi Szolgálat Nonprofit Kft.-
nek azokat a feladatokat és teendőket,  amelyek ezzel kapcsolatosak. Jelenleg Balmazújvárosnak 
nincs mit államosítani. A másik kérdéssel kapcsolatosan, jelenleg a szakrendeléseinknek a forgalma 
nem változott a felújítás ellenére sem. Az új szakrendeléseinkre a kapacitásokat megkaptuk az OEP-
től. Most elkezdtünk tenni lépéseket, hogy nagyobb kapacitást kapjunk, mint amennyi az országos 
átlag. Eddig még visszajelzést nem kaptunk. Alapvető változások lesznek, de nem az ellátásban, ez 
a betegellátást nem befolyásolja.

Varga László bizottsági elnök:  Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 7 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

3/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

Beszámoló a Balmazújvárosi Városi Egészségügyi Szolgálta 2011. évi II. féléves munkájáról, 
valamint szakmai tervének éves értékelése.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága  a  Balmazújvárosi  Városi  Egészségügyi  Szolgálta  2011.  évi  II.  féléves  munkájáról, 
valamint  szakmai  tervének  éves  értékelése szóló  beszámoló határozati  javaslatát  elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek.

Dr. Kiss Tamás az ülésről távozott!

4. napirend:  Előterjesztés  a  Veres  Péter  Gimnázium,  Szakközépiskola  és  Szakképző 
intézmény részére forrás biztosítása tárgyában.

Végh Attila:  Az intézmény felújítás nem érintette a szakiskola épületében a fűtési rendszernek a 
csőhálózatát. Már történt egy nagymértékű vízfolyás a tavalyi évben, ezt sikerült megoldani. Most 
viszont újra folyik a víz. Az intézményen belül még két lehetőség van, ahol ez csőrendszer még a 
földben van, ebből kifolyólag ezt meg kell oldani. A kazán is kilyukadt., de ez egy másik dolog. 
Tehát itt  a csőhálózatot ki kell cserélni, ki kell venni a földből, fel kell bontani a padlózatot és 
épületen belül meg kell oldani. Ennek a forrását tudja biztosítani, nekünk van egy ilyen tételünk a 
2011. évi költségvetésben, hogy pénzbeli ellátottak juttatása, ide tartoznak a szakiskolai tanulóknak 
az  étkezési  hozzájárulása,  illetve  az ösztöndíjak.  Itt  van  egy megtakarítás,  ami  sokkal  nagyobb 
összeg, mint ami az előterjesztésben szerepel. Két helyen történik a feltárás, az egyik az épület 
végén, ami már biztos, hogy 260.000,- Ft. Tegnap történt egy egyeztetés és ha az aulában folyik el a 
víz, az sokkal nagyobb munka lesz.

Szegedi Lajos bizottsági tag: Meg van állapítva pontosan, hogy hol van a hiba?

Végh Attila: Már csak két helyen lehet.
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Szegedi Lajos bizottsági tag: Arról nem lehet szó, hogy a felújítás munkálatai közben sérülhetett 
meg ez a vezeték?

Végh Attila: Nem.

Varga László bizottsági elnök:  Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 7 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

4/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

A Veres Péter Gimnázium, Szakközépiskola és Szakképző intézmény részére forrás biztosítása 
tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága  a Veres  Péter  Gimnázium,  Szakközépiskola  és  Szakképző  intézmény részére  forrás 
biztosítása  tárgyában szóló  előterjesztés határozati  javaslatát  elfogadásra javasolja a  Képviselő-
testületnek.

Végh Attila az ülésről távozott!

5. napirend:  Előterjesztés  önkormányzati  tulajdonú  lakások  ellenőrzéséről  szóló 
beszámoló elfogadása tárgyában.

Pénzes  Ilona:  Azzal  kezdeném,  hogy köszönetet  szeretnék mondani  Csonka-Kis  Pál  képviselő 
úrnak.  Lehet,  hogy szigorúbbnak  kellett  volna  lenni  nekem is,  mert  nem véletlenül  van  ennyi 
hátralék, de én mindig igyekszem az embereket is nézni, ugyanis nagyon rossz a helyzet, nagyon 
nehéz ezeket a hátralékokat behajtani, én egy kis türelmet szeretnék még kérni. 

Csonka-Kis Pál bizottsági tag: Kérdés is lehet, hogy miből alakult ki ez a sok tartozás, azt tudni 
kell, hogy 8 hónap van az, hogy 2 havonta összehívjuk azokat, akiknek nagyon sok tartozásuk van, 
annyi változás történt, hogy a 19 lakásból most kb. 7 van olyan, aki nem tudott változtatni azon,  
hogy próbálja az adósságát csökkenteni vagy valamilyen módon törleszteni. Ez az idő csak hozott 
valamilyen változást. Nagyon nehéz ezt a helyzetet megoldani, idős emberekről, több gyermekes 
családokról van szó, kilakoltatni nem lehet senkit sem. Ez a kapcsolattartás napra kész.

Demeter Pál bizottsági tag: Gondolom a kommunikáció is nehéz.

Pénzes Ilona: Eleinte nehéz volt, de most már megismertem az embereket, ők is megismertek és 
most már valamennyire könnyebb.

Dr. Veres Margit jegyző:  Van egy olyan Képviselő-testületi döntés, ami meghatározza, hogy mi 
van akkor, ha nem fizet egy lakó és ott vannak határidők. Ha vannak eltérések azt mindig meg kell 
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tárgyalni a bizottságnak és ha úgy látja a Képviselő-testület, a bizottság, akkor lehet kezdeményezni 
ennek a szabályzatnak a módosítását, de amit elfogad a Képviselő-testület szabályzat az kötelező 
mindenkire, attól eltérni nem lehetne. Annyi kérésem lenne, hogy át kellene nézni ezeket a dolgokat 
és javaslatot tenni.

Varga László bizottsági elnök: Én javasolnám, hogy a bizottság kérje fel Pénzes Ilonát, mivel neki 
nagyobb a belelátása és  tapasztalata,  hogy tegyen javaslatokat  és azután majd a hozzáértő jogi 
szakemberek átnézik, véleményezik.

Csonka-Kis Pál bizottsági tag: A 3 hónap, ami jelenleg rendelkezésre áll, ezt betartani nem lehet. 
De a kérdés az, hogy mi van, ha 3 hónap múlva sem történik semmi, kiköltöztetni nem lehet az 
embereket. Be kell tartani a szabályzatot, de sajnos nem lehet betartatni. 

Dr.  Orcsik  István  bizottsági  tag:  Amikor  egy város  költségvetéséről  beszélünk,  itt  lakik  kb. 
tizenkilencezer  ember,  akik  maguk próbáljuk a  megoldani  a  saját  lakáskörülményeit,  egy része 
sajnos kiszorul a szőlőskertbe és van egy másik réteg, amely valamilyen oknál fogva kapott lakást, 
ennek jelentős terhét a városnak kell vállalnia. Maguk az állampolgárok, akiknek ki kell venni a 
részt a város közterheinek való részesedéséből, hallom magam is, hogy bosszankodnak az emberek, 
hogy nekik plusz költségei vannak, míg a másik meg megkapta a lakást, amiért nem kell fizetnie és 
emellett  még a  lakbért  sem hajlandó fizetni.  Morálisan  is  a  többi  polgártárs  felé  is  elég  rossz 
üzenete van, ha egyesek ilyen formában visszaélnek az ilyen helyzettel. Ilyen szemszögből is kell 
nézni a dolgokat.

Csonka-Kis Pál bizottsági tag: Elkezdődött az ellenőrzés, illetve hogy hogyan tudják részletekben 
megfizetni a tartozást.

Pénzes  Ilona:  Nem tudom,  hogy  mely  idő  óta  kötelező  az,  hogy  ki  kell  menni  a  lakásokba 
ellenőrizni, én évekkel ezelőttig vissza néztem ezeket a dokumentumokat.  Vannak olyan dolgok 
amelyeket mi örököltünk.

Varga  László  bizottsági  elnök:  Én  azt  teszem  fel  szavazásra,  hogy  a  bizottság  elfogadja  a 
beszámolót,  olyan  kiegészítéssel,  hogy szakmai  adatok kellenek és  szakmai  tudás,  hogy mi  az 
javaslat  és  mi  az a  határ  ameddig ellehet  menni  türelemmel,  toleranciával,  mert  az egyik akar 
fizetni, csak nem tud, a másik tudna fizetni, de nem is akar, tehát ketté kellene választani, hogy kik 
azok akik alkalmasok erre és azok akik nem. Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor 
szavazásra bocsátom a határozati javaslat a. alternatíváját az előbb elhangzott kiegészítéssel. Aki 
ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 7 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

5/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

Önkormányzati tulajdonú lakások ellenőrzéséről szóló beszámoló elfogadása tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága  az  önkormányzati  tulajdonú  lakások  ellenőrzéséről  szóló  beszámoló  elfogadása 
tárgyában szóló előterjesztés határozati javaslat a. alternatíváját az előbb elhangzott kiegészítéssel 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.
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6. napirend: Előterjesztés az önkormányzati bérlakások béreinek megállapításáról szóló 
33/2009. (X. 28.) számú rendelet módosításáról.

Dr. Veres Margit jegyző: Törvényi előírások átvezetéséről van szó, illetve a jogszabályi előírások 
alapján  kerültek  átszámításra  a  megállapítandó  m2 árak.  Jogszabályi  előírás  alapján  az  összes 
rendelet módosul.

Varga László bizottsági elnök:  Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a rendelet-tervezetet. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 7 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

6/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

Az önkormányzati bérlakások béreinek megállapításáról szóló 33/2009. (X. 28.) számú 
rendelet módosításáról.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága az önkormányzati bérlakások béreinek megállapításáról szóló 33/2009. (X. 28.) számú 
rendelet  módosításáról szóló  előterjesztés rendelet-tervezetét  elfogadásra javasolja a  Képviselő-
testületnek.

Pénzes Ilona az ülésről távozott!

7. napirend:  A  környezetvédelmi  csoport  –  BAKCSO  –  beszámolója  a  legnagyobb 
kiterjedésű zöld terület a Veres Péter Emlékpark kezelése kapcsán.

Varga László (BAKCSÓ): Ez a terület védetté lett nyilvánítva 2009-ben, egy védett terület volt, 
1972-ben  lett  Nagyhát,  2009-ben  védetté  nyilvánította  a  Képviselő-testület  a  Veres  Péter 
Emlékparkot,  a  kastélyparkot,  illetve  a  református  templom  kertjét,  és  akkor  az  egyesülettel 
kezelésbe vettük ezt az erdőt. Voltak rá többféle pályázatok, volt amikor az önkormányzat pályázott, 
volt amikor az egyesület, sok társadalmi munka volt. Tanösvények lettek kialakítva, információs, 
informáló,  tiltó tábla került  kihelyezésre,  odúpark lett  kialakítva.  Különféle kutatási  munkálatok 
folytak az erdőben, talajtani, madártani, madárgyűrűzések voltak, stb.. 

Demeter  Pál  bizottsági  tag:  Megdöbbenve  nézem  a  fotókat,  olvasom  az  írást,  hogy  milyen 
rongálások történtek, gondolom ezt folyamatosan karbantartjátok?

Varga László (BAKCSÓ): Maga a falopás az egyesület által beindított zöld kommandóval meg lett 
oldva, ezek a rongálások viszont mindennaposak. A játszótéren is történt már rongálás, majd ha fel 
lesz szerelve az iskolánál a kamera, akkor talán majd nem történik annyi rongálás.

Dr. Veres Margit jegyző: A játszótéren is lesz közvetlenül egy kamera.

7



Demeter Pál bizottsági tag: Ezek külön szerződő kamerák?

Dr. Veres Margit jegyző:  A lakótelepen levőn van, illetve ami ott van az iskolával szemben az 
emlékparkban lévő játszótér ott is lesz egy kamera.

Dr. Orcsik István bizottsági tag:  Gratulálok az anyag összeállításához. Milyen forrásból tudják 
ezeket a dolgokat biztosítani?

Varga  László  (BAKCSÓ): 16  hektár,  amit  kezelünk,  nincs  rá  keretünk,  tehát  ha  valamiféle 
rongálás van, azt úgy javítjuk meg, hogy a tagok az otthoni dolgaikat összeszedik és azzal próbáljuk 
megjavítani.  Az ősztől  ezidáig tartó  időszakban történő rongálások kb.  600.000-700.000,-  Ft-ba 
kerültek. Ez a terület én úgy gondolom központi szerepet játszik a város életében. Nekünk erre 
nincs külön forrásunk. Vannak önkéntesek, akik segítenek.

Dr. Veres Margit jegyző:  Gondozásba a területet a Képviselő-testület ingyenesen adta át, de ha 
segítségre van szükség akkor az önkormányzat is szokott segíteni, de jelenleg plusz forrást most 
nem tud biztosítani.

Blaskó Sándor bizottsági tag:  Elégedett vagyok a munkátokkal, de a Kadarcs utca felőli részen 
egy helyen egybe van hordva sok hulladék. Ezt valahogyan meg kellene oldani.

Varga László (BAKCSÓ):  Nem tudom miről van szó,  majd megnézem, de vannak olyan zöld 
hulladékok, amit a Városgazdálkodási Kft.-vel én hordatok oda, és majd amikor ki megy az aprító 
gép leaprítja és ugyanúgy vissza terítjük az erőbe.

Varga László bizottsági elnök:  Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslat a. alternatíváját. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 7 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

7/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

A környezetvédelmi csoport – BAKCSO – beszámolója a legnagyobb kiterjedésű zöld terület 
a Veres Péter Emlékpark kezelése kapcsán.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága a környezetvédelmi csoport – BAKCSO – beszámolója a legnagyobb kiterjedésű zöld 
terület  a  Veres  Péter  Emlékpark  kezelése  kapcsán szóló  előterjesztés határozati  javaslat  a. 
alternatíváját elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Varga László (BAKCSÓ) az ülésről távozott!

8. napirend:  Előterjesztés  egyesületek,  szervezetek  támogatására vonatkozó  támogatás 
tárgyában.
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Varga László bizottsági elnök: Az előterjesztő a tavalyi mértéknek megfelelő támogatási szintet 
terjesztette elő, ami 17.847.000,- Ft volt, ebből 16 mFt felosztását testületi döntéssel határozzuk 
meg a nagyobb egyesületek, szervezetek között, és a fennmaradó 1.847.000,- Ft-ra pedig pályázatot 
írunk ki.

Demeter  Pál  bizottsági  tag:  Az elosztást  igazságosnak  tartom,  de  arra  gondoltam,  hogy nem 
kellene-e  elgondolkodni  azon,  hogy  csökkenteni  kellene  ezt  az  összeget.  Ha  már  a  lakosság 
nagyobb  adóterhekkel  van  sújtva,  akkor  el  kellene  gondolkodni  azon,  hogy  ezeknek  az 
egyesületeknek, szervezeteknek is meg kellene éreznie, hogy most nem olyan a város gazdálkodási 
helyzete  amilyen  volt,  és  a  közeljövőben  majd  ha  változik  a  helyzet,  akkor  át  lehetne  megint 
gondolni.

Varga László bizottsági elnök:  Értem és elfogadom, de én nem módosítanák ezen, inkább azt 
sajnálom, hogy nem lehet ezen az összegen emelni.

Csonka-Kis Pál bizottsági tag: Van olyan egyesület, akivel szerződés van kötve és azok visznek el 
igazán nagyobb összegeket.

Demeter Pál bizottsági tag: Mikor járnak le ezek a szerződések?

Dr. Veres Margit jegyző: Meg tudjuk nézni pontosan.

Szegedi Lajos bizottsági tag:  Ennek az előterjesztésnek az a célja, hogy az idei költségvetésbe 
mennyi legyen betervezve, mint szervezeti támogatás. Vagy elfogadjuk a jelen határozati javaslatot, 
vagy pedig  javasoljuk  csökkenteni  az  összeget,  de  akkor  meg  kell  nevezni  pontosan,  hogy ki 
mennyit kapjon.

Csonka-Kis Pál bizottsági tag: Ezek a kis egyesületek, szervezetek nem nagy összeget kapnak, itt 
a kiemeltek, akik elviszik a több pénzt.

Varga László bizottsági elnök:  Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 7 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

8/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

Egyesületek, szervezetek támogatására vonatkozó támogatás tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága  az  egyesületek,  szervezetek  támogatására  vonatkozó  támogatás  tárgyában szóló 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

9. napirend: Előterjesztés a hulladékszállítás és ártalmatlanítás díjainak megállapítása 
tárgyában.
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Varga  László  bizottsági  elnök:  Törvényi  szabályozásból  kifolyólag  kell  módosítani  a  díjakat. 
Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra bocsátom a rendelet-tervezetet. Aki 
ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 7 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

9/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

A hulladékszállítás és ártalmatlanítás díjainak megállapítása tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága a hulladékszállítás és ártalmatlanítás díjainak megállapítása tárgyában szóló előterjesztés 
rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

10. napirend:  Előterjesztés  ebrendészeti  hozzájárulásról  szóló  rendelet  megalkotása 
tárgyában.

Varga László bizottsági elnök:  Törvényi lehetőség nyílott arra, hogy ebrendészeti hozzájárulást 
vessen  ki  az  önkormányzat,  a  befolyt  összegből  csak  meghatározott  célokra  lehet  fordítani  az 
összeget, pl. az állatmenhely rendbetétele, ivartalanítás, stb..

Blaskó Sándor bizottsági tag:  Én nem értek ezzel egyet. Balmazújvároson van kb. ötezer kutya, 
akkor el kell gondolkodni azon, hogy mennyi lesz az utcán, ha bevezetjük ezt a hozzájárulást. Ha 
valaki tart kutyát, az tudja, hogy 1 kutyának a tartása mennyibe kerül, és akkor ott van még az oltás 
is. Ha valaki normálisan tartja a kutyáját az kb. 100.000,- Ft-ba van neki egy évben. Le van írva, 
hogy  milyen  dolgokra  van  mentesség.  Kivel  tárgyalt  az  előterjesztő,  kit  hívott  össze,  eb 
tenyésztőkkel, állatorvossal beszélt-e? Vannak magyar fajta kutyák, azt ki állapítsa majd meg, hogy 
magyar fajta-e, milyen alapon állapítsa meg? Vagy a munkakutyákat, hogy mit nevezünk annak? 
Több fajta szempontot kellene figyelembe venni, hogyha ezt adózás alá vessük, hogy mik legyenek 
azok, ami után nem kell fizetni, illetve ami után kell.

Dr. Veres Margit jegyző: Az előterjesztő nincs itt, nem tudjuk megkérdezni. Törvény előírja, hogy 
mely fajta után nem lehet kivetni egyáltalán semmilyen formában, illetve meghatározza, hogy mire 
lehet fordítani. Ha végig nézzük a törvényt ezek az új paragrafusok benne vannak, és meghatározza 
pontosan  hogyan  kell  eljárni,  kötelezővé  teszi  az  önkormányzatok  számára  a  3  évente  történő 
összeírást, amire plusz forrást nem biztosít, amit kötelesek leszünk megtenni. 

Varga  László  bizottsági  elnök:  Most  az  kell  először  is  eldönteni,  hogy  legyen  ebrendészeti 
hozzájárulás vagy ne legyen. Nézzük azokat a dolgokat amik kötelezőek, az összeírás kötelező, ami 
5,2 mFt-ot jelent az önkormányzatnak.

Blaskó Sándor bizottsági tag:  Ezzel én egyetértek össze kell írni  a kutyát,  azzal is egyetértek 
tetessenek bele chipet, azt egyszer kell megcsinálni, azzal is egyetértek, hogyha ivartalanítani kell,  
nem azt mondom, hogy összességével nem értek egyet, nem azt mondom, hogy mindennel nem, de 
valamivel nem értek egyet.
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Szegedi Lajos bizottsági tag: Én ezzel az ebrendészeti hozzájárulással egyetértek. Én teszek egy 
javaslatot, legyen 3.000,- Ft.

Demeter Pál bizottsági tag: Ha jól értem akkor összeírni kötelező, ezt a törvény előírja. Én az a. 
alternatívát támogatom.

Dr. Veres Margit jegyző: Az előterjesztésben leírt összeg egy kb. összeg, kiindulva a korábbi kutya 
oltási költségekből, ez kb. 500,- forint járulékokkal együtt.

Dr. Orcsik István bizottsági tag: Nagyon nehéz igazságot tenni, de én a 3.000,- Ft-ot elfogadható 
árnak tartom. A kóbor kutyák veszélyt  jelentenek, amikor azt mondjuk, hogy a veszettség ellen 
tenni kell valamit, stb. tehát a közegészségügyi veszély nagy. Ennek a költsége nem kevés. Azt 
gondolom, akik komolyan veszik az ebtartást ezt elfogadhatónak tartják. A kóbor kutyák befogása, 
tartása sem kevés pénzbe kerül. 

Emődi  Sándor  osztályvezető:  Én  úgy  gondolom,  ha  ezt  megszavazza  a  bizottság,  akkor  a 
kutyatartók 70-80 %-a valószínűleg be fogja fizetni. Viszont várhatóan meg fog növekedni a kóbor 
kutyák száma is, ezeknek az elhelyezésüket is meg kell majd oldani valahogy, nem tudjuk majd 
összeírni  a  kutyákat,  nem tudjuk  nyomon  követni  ki  a  gazdája,  stb..  Minden  szempontot  meg 
kellene vizsgálni, a pozitív és negatív oldalát is.

Csonka-Kis Pál bizottsági tag:  Bevétel szempontjából ez nem minket érint, én arra hivatkoznék 
most, hogy vannak mentességek, pl. chip, ivartalanítás, stb. Jelenleg én most ezt nem vezetném be, 
1 év türelmi időt adnék arra, hogy ezeket elvégezzék a kutyatartók. 

Demeter Pál bizottsági tag: Teljes mértékben egyetértek. Valóban biztosan lesznek, akik majd az 
utcára kiengedik a kutyát és lesznek, akik befizetik és normálisan tartják a kutyájukat. Ezek a kóbor 
kutyák mennek az állatmenhelyre,  ebből a pénzből az állatmenhelyt  is  támogatjuk majd.  Akkor 
megint az lesz, hogy akik normálisan tartják a kutyájukat azok fizetik meg az egészet. 

Szegedi  Lajos  bizottsági  tag: Nekem volt  egy javaslatom,  de  nem indokoltam.  Az idén  nem 
vezetjük be,  bevezetjük jövőre,  jövőre  nem ugyanannyi  kóbor  kutya  lesz,  mint  az  idén?  Én is 
érintett  vagyok ebben a  kérdésben.  Ezt  a  kérdést  valahogyan meg kell  oldani,  úgysem lesz  ez 
igazságos soha. 

Varga László bizottsági elnök:  Én értem ezeket a dolgokat, a negatív és pozitív oldalát  is,  de 
valahogyan ezt meg kell oldani.

Demeter Pál  bizottsági  tag:  Én vélem felfedezni  a  Csonka-Kis  Pál  képviselő  úr  által  javasolt 
dologban azt is,  hogy ezzel a normális  kutyatartóknak is meg van az esély az 1 év alatt,  hogy 
lehetőséget adjon magának, hogy mentesüljön a fizetés alól.

Varga László  bizottsági  elnök:  Van egy javaslatom,  az ebrendészeti  hozzájárulást  október  30. 
napjáig  kell  befizetni,  addig  van  lehetőség  megoldani  ezeket  a  problémákat,  ha  valaki  tudja 
igazolni, hogy berakatta a chipet, vagy bemutatja a törzskönyvet, stb., majdnem van rá 1 éve. Tehát 
nem igazán tartom jó ötletnek az 1 év eltolását.

Szegedi  Lajos bizottsági tag:  Én úgy gondolom, hogy ez a rendelet  a  tisztességes kutyatartók 
érdekeit szolgálja.
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Demeter Pál bizottsági tag: Valahol igen.

Varga László bizottsági elnök: A 2. §-ban van veszélyes kutya, én úgy gondolom nem kellene ezt 
megkülönböztetni,  mert  mi  alapján  mondjuk  azt,  hogy veszélyes  vagy nem veszélyes.  Én  azt 
javasolnám, hogy ne tegyünk különbséget kutya és kutya  között,  legyen egységesen 3.000,-  Ft. 
Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra bocsátom a rendelet-tervezet 1. §, 
illetve 2. § (1) bekezdését az előbb elhangzott kiegészítéssel. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 4 igen, 3 nem szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

10/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

Ebrendészeti hozzájárulásról szóló rendelet megalkotása tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága az ebrendészeti hozzájárulásról szóló rendelet megalkotása tárgyában szóló előterjesztés 
rendelet-tervezet 1.  §,  illetve 2.  § (1) bekezdését az előbb elhangzott  kiegészítéssel elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek.

Dr. Orcsik István bizottsági tag: A 2. § (2) bekezdése „azon ebek után, amelyek a tárgyévben a 
kötelező oltást nem kapták meg, a következő évben” javaslom legyen 6.000,- Ft.

Varga  László  bizottsági  elnök:  A 2.  §  (2)  bekezdésében  a  javasolt  6.000,-  Ft-ot  teszem fel 
szavazásra.  Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra bocsátom a rendelet-
tervezet  2.  §  (2)  bekezdését  az  előbb  elhangzott  kiegészítéssel.  Aki  ezzel  egyetért,  kérem, 
szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 4 igen, 2 nem, 1 tartózkodás szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

11/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

Ebrendészeti hozzájárulásról szóló rendelet megalkotása tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága az ebrendészeti hozzájárulásról szóló rendelet megalkotása tárgyában szóló előterjesztés 
rendelet-tervezet  2.  §  (2)  bekezdését  az  előbb  elhangzott  kiegészítéssel  elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testületnek.

Varga László bizottsági elnök:  Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a rendelet-tervezet 3. § és 4. §-át. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 4 igen, 2 nem, 1 tartózkodás szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:
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12/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

Ebrendészeti hozzájárulásról szóló rendelet megalkotása tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága az ebrendészeti hozzájárulásról szóló rendelet megalkotása tárgyában szóló előterjesztés 
rendelet-tervezet 3. § és 4. §-át elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

11. napirend:  Előterjesztés  a  Debrecen  TISZK  Térségi  Integrált  Szakképző  Központ 
Oktatási  Szolgáltató  Nonprofit  Kiemelkedően  Közhasznú  Kft.  és  az  ALFÖLD 
Szakképző  Szakképzés-szervezési  Nonprofit  Kiemelkedően  Közhasznú  Kft.  üzleti 
tervének elfogadása tárgyában.

Varga László bizottsági elnök:  Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 7 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

13/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

A Debrecen TISZK Térségi Integrált Szakképző Központ Oktatási Szolgáltató Nonprofit 
Kiemelkedően Közhasznú Kft. és az ALFÖLD Szakképző Szakképzés-szervezési Nonprofit 

Kiemelkedően Közhasznú Kft. üzleti tervének elfogadása tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága a Debrecen TISZK Térségi Integrált Szakképző Központ Oktatási Szolgáltató Nonprofit 
Kiemelkedően  Közhasznú  Kft.  és  az  ALFÖLD  Szakképző  Szakképzés-szervezési  Nonprofit 
Kiemelkedően Közhasznú Kft. üzleti tervének elfogadása tárgyában szóló előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

12. napirend: Előterjesztés a Balmazújváros Sport Kft. támogatása tárgyában.

Varga László bizottsági elnök: 3 mFt összegben előleget kér a Sport kft., az év indításhoz, azokkal 
a  feltételekkel,  hogy ez  majd  a  későbbi  támogatásból  levonásra  kerül,  tehát  itt  előbbre  hozott 
kifizetésről lenne szó.

Dr. Veres Margit jegyző: Saját gazdasági társaságunk, ezért a költségvetésnél lehet meghatározni 
azt, ugyanúgy, mint a városgazdálkodási kft. üzleti terve alapján mennyi forrást biztosítunk neki 
ahhoz, hogy megvalósítsa a céljait, terveit, illetve azt, amihez megkapta a társasági adóból a pénzt. 

Varga László bizottsági elnök:  Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.
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Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 6 igen, 1 nem szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

14/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

A Balmazújváros Sport Kft. támogatása tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága  a  Balmazújváros  Sport  Kft.  támogatása  tárgyában  szóló  előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

13. napirend:  Előterjesztés  az  ÉAOP-3.1.2./A-11  kódszámú  önkormányzati  tulajdonú 
belterületi utak fejlesztése című pályázat benyújtása tárgyában.

Dr.  Veres  Margit  jegyző:  Nem tudunk  még  számadatokat  mondani,  készítik,  hétfőre  lesznek 
adatok. Arról tud most dönteni a bizottság, hogy támogatja az útfejlesztését, egyelőre forrás nélkül, 
mert nem tudok összeget mondani.

Varga László bizottsági elnök: Én javaslom, hogy vegyük most le az előterjesztést a napirendről. 
Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor  szavazásra  bocsátom  azt,  hogy  ezt  az 
előterjesztést levesszük a napirendről. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 7 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

15/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

Az ÉAOP-3.1.2./A-11 kódszámú önkormányzati tulajdonú belterületi utak fejlesztése című 
pályázat benyújtása tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága  az  ÉAOP-3.1.2./A-11 kódszámú önkormányzati  tulajdonú belterületi  utak  fejlesztése 
című pályázat benyújtása tárgyában szóló előterjesztést leveszi a napirendről.

14. napirend: Előterjesztés társasház tetőszigetelésének támogatása tárgyában.

Varga  László  bizottsági  elnök:  Úgy gondolom,  hogy  azért  képezi  a  társasház  önmagának  a 
felújítási  tartalékot,  hogy  ebből  a  későbbiekben  fejlesztéseket,  karbantartásokat,  felújításokat 
végezzenek el. Úgy gondolom, hogy utólag kérni az önkormányzattól nem igazán korrekt dolog.

Demeter Pál bizottsági tag: Főleg úgy, hogy a közös költséget fizeti az önkormányzat. 

Varga László bizottsági elnök: A közös költséget azért fizetik be, hogy ezekre a munkákra legyen 
fedezet a későbbiekben.
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Csonka-Kis Pál bizottsági tag: Ez mind igaz, csak most azt is tudni kell, hogy a jelenlegi közös 
képviselő ezt most vette át az előző közös képviselőtől és ezt ő mind örökölte. Ő egyből azzal  
kezdett,  hogy a legolcsóbb ajánlattal megcsináltatta a tetőt. Én voltam kint, megnéztem, a felső 
szinten  mind  a  két  lakás  önkormányzati  lakás.  Nagyon  rossz  állapotban  volt,  azt  meg  kellett 
csinálni, ezzel egyetértek, azzal viszont nem értek egyet, hogy amikor ott voltam akkor, miért nem 
kérdezte meg, hogy van-e lehetőség arra, mivel önkormányzati lakás is van ott, hogy előtte beadna 
egy kérelmet. Attól eltekintve lehet egy kérelmet beadni, az más hogy mi lesz a döntés. De utólag 
én ezt nem tartom jónak, előtte kellett volna behozni ezt a kérelmet és akkor előre tájékoztatni a 
lakókat, de így utólag kellemetlen fog lenni mindenkinek.

Emődi Sándor osztályvezető: A társasház egy tartaléknak kéri most ezt a pénzt egy hasonló esetre.

Szegedi Lajos bizottsági tag: Az előterjesztésben az van, hogy a tetőfelújítás költségének 50 %-át 
kérné támogatásként, ő nem azt kéri, hogy a fejlesztések céljára fordítható összeg önkormányzatra 
eső részét fizessük meg, nem ezt kéri,  ilyen alapon akkor minden állampolgár kérheti.  Én nem 
támogatom.

Csonka-Kis Pál bizottsági tag az ülésről kiment!

Varga László bizottsági elnök:  Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslat b. alternatíváját. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 6 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

16/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

Társasház tetőszigetelésének támogatása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága társasház tetőszigetelésének támogatása tárgyában szóló előterjesztés határozati javaslat 
b. alternatíváját elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

15. napirend:  A  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottság  2012.  évi 
munkatervének elfogadása.

Varga László bizottsági elnök:  Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 6 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:
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17/2012. (I. 26.) PMKB határozat 

A Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság 2012. évi munkatervének 
elfogadása.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága a bizottság 2012. évi munkatervét elfogadta.

Mivel több napirend nem volt és kérdés, hozzászólás nem merült fel,
 így a bizottság elnöke a nyílt ülést bezárta.

K. m. f.

                                                       
          
  Varga László Csonka-Kis Pál  

          bizottsági elnök    bizottsági tag

Posta Erika
       jegyzőkönyvvezető          
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